
12D10N Spectacular Scandinavia
& Fjord Cruise (EN12SC)

Exclusive Experiences
✓ Visit the 4 famous fjords in Norway –

Geirangerfjord, Naeroyfjord, Sognefjord & 
Hardangerfjord

✓ Scenic drive along Trollstigen, Norway’s most 
famous mountain road

✓ Naeroyfjord scenic fjord cruise on premium 
vessel

20 Included Meals

Specialty Meal
✓ Swedish meatballs dinner
✓ Danish pork roast dinner

✓ 10 breakfasts
✓ 1 lunch
✓ 9 dinners

SWEDEN
STOCKHOLM
❖ City Hall
❖ Vasa Museum 
❖ Gamla Stan

KARLSTAD
❖ Old Stone Bridge

NORWAY
OSLO
❖ Oslofjord
❖ City Hall
❖ Akershus Fortress 
❖ Vigeland Park
❖ Overnight cruise to 

Copenhagen

GEIRANGERFJORD
❖ Eagle Road 
❖ Trolls Path Viewpoint 
❖ Trollstigen

SOGNEFJORD 
REGION
❖ Naeroyfjord cruise
❖ Flam
❖ Tvindefossen

BERGEN
❖ Bryggen
❖ Haakon’s Hall
❖ Fish market

HARDANGERFJORD
❖ Voringsfossen
❖ Hardanger Bridge

DENMARK
COPENHAGEN
❖ Amalienborg Palace
❖ Little Mermaid
❖ Gefion Fountain
❖ Nyhavn

Exclusive Bonus
✓ Included Superior Plan Travel 

Insurance
✓ 1-night accommodation at fjord hotel 

in Sognefjord region



❖ King Crab Safari

DAY 01: KUALA LUMPUR – STOCKHOLM
Meals On Board | Swedish Meatballs Dinner
Troop down to KLIA International airport for your flight to
Stockholm, capital of Sweden. Start your exploration with a visit
to City Hall. Apart from the numerous rooms, you will set your
eyes on the glorious Golden Hall, venue of the annual Nobel Prize
Dance. Next, proceed to Vasa Museum, where you will learn
more about the Vasa – one of the best-preserved 17th century
ship in the world and a unique art treasure. Continue on to oldest
part of the city, an island called Gamla Stan or old town in
Swedish. Stroll through the picturesque old town to admire its
cluster of beautifully preserved old buildings and narrow streets
which formed the city during the 16th to 18th centuries.

DAY 02: STOCKHOLM – KARLSTAD  
Breakfast | Dinner
Today, transfer to Karlstad for your overnight stay. Located on
Vanern, Sweden’s largest lake, this city is home to the country’s
2nd-largest lake port. Make the stop at the old stone bridge, also
known as Östra Bron, Sweden’s longest stone arch bridge with
168 metres and twelve spans.

DAY 03: KARLSTAD – OSLO – HAMAR 
Breakfast | Dinner 
Bid farewell to Sweden as you cross over to Norway, a rugged
and mysterious country with its landscape comprising vast
swathes of blue glaciers, dramatic peaks and deep fjords.
Continue your journey to Oslo, the capital city of Norway and
embark on a city tour, starting from the Oslofjord and the City
Hall. Make a photo stop at Akershus Fortress, a medieval castle
located strategically at the tip of the headland, completed at the
turn of the 13th century. Lastly, stroll along the iconic Vigeland
Sculpture Park, consisting of more than 200 sculptures in bronze,
granite and iron. Tonight, transfer to Hamar for your overnight
stay.

DAY 04: HAMAR – ANDALSNES – TROLLSTIGEN –
GEIRANGER
Breakfast| Dinner
Today, enjoy a scenic drive along the famed Eagle Road, the
steepest stretch of road up the mountain side from Geiranger
towards Eidsdal. This fascinating road swings through 11 hairpin
bends up from the Geirangerfjord and up to the highest point on
the stretch, 620 metres above sea level at Korsmyra. Enroute,
stop at the Trolls Path Viewpoint, where you can enjoy a
magnificent view over the Trollstigen, a serpentine mountain
road in the Rauma municipality. Head to Geiranger region for
your overnight stay.
Note
The Eagle Road, Trollstigen, and Trolls Path Viewpoint will only be accessible from
end-May to October, depending on suitable road conditions due to the amount of
snow and possible avalanche danger in the surrounding mountains. The opening
date varies from year to year.
For groups departing in April to mid-May, Trollstigen and Trolls Path Viewpoint
will be replaced with Trollveggen (Troll Wall).

DAY 05: GEIRANGER – SOGNEFJORD 
Breakfast| Dinner
Today, make your journey towards the Sognefjord region, Norway’s
longest and deepest fjord. Stop by Briksdal, if time and weather
permits, you may wish to join an optional troll car excursion to
Briksdal Glacier. Hop on to the unique troll cars which brings you to
the stand about 700 metres away from the glacier. Here, you can
enjoy a nice stroll to the glacier, into Jostedal Glacier National Park.
Continue your journey through Fjaeland. Tonight, spend your night
in a fjord hotel at Sognefjord region.

▪ Trolls Path Viewpoint▪ Akershus Fortress

❖ King Crab Safari

▪ Flam Railways▪ Tvindefossen

▪ Trollstigen

▪ Bryggen, Bergen



REMARKS

1. Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company’s Terms and 
Conditions, a copy of which is available at 
www.chansworld.com.my/PrivacyPolicy In particular, the Customer is 
requested to note the following:
• Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the 

Company’s control.  
• Accommodation in designated cities is subject to room availability.  
• Sequence of itinerary may be subject to change.  Different tour 

groups may be merged.  
• Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to 

the refund provisions set out in the Terms and Conditions. 

DAY 06: SOGNEFJORD – GUDVANGEN – FLAM –
BERGEN
Breakfast | Dinner
Today, board the scenic fjord cruise from Gudvangen to see
Naeroyfjord and discover the spectacular UNESCO-listed fjord
landscape of Sognefjord. With its snow-clad summits juxtaposed
against narrow alleys and dramatic waterfalls, let the gorgeous
views make your hearts flutter. Next, journey on to fascinating
Flam. If you are in the mood for more discovery, hop on board
Flam Railway at your own expense, where the unforgettable
journey between high mountains and the fjord makes for one
scenic affair to remember. Continue your journey to Bergen via
Voss, the capital of Norway during the 12th and 13th centuries
and the early 17th century. En route, make a stop at
Tvindefossen, one of the most beautiful waterfalls in Norway.

DAY 07: BERGEN – HARDANGERFJORD – ÅL 
Breakfast| Dinner
Start off your day in atmospheric Bergen, and enjoy a stroll in
Bryggen, the old wharf of Bergen and a UNESCO World Heritage
Site. The very first buildings in Bergen were built by the harbour,
and this area has for centuries been a lively and central part of
the city. View Hakon’s Hall, the largest and most imposing
building of the royal residency in the 13th-century, and do not
forget to shop for fresh seafood at the popular Fish Market.
Continue your day with a scenic drive through Hardangerfjord
region, filled with beautiful waterfalls en-route. Stop by
Voringsfossen, where you can enjoy an impressive sight of water
dropping from the Hardangervidda plateau drop to the valley of
Mabodalen. Continue your journey and cross over the Hardanger
Bridge, Norway’s longest suspension bridge that links Bruravik to
Brimnes. Tonight, transfer to Ål for your overnight stay.

DAY 08: ÅL – OSLO – COPENHAGEN 
Breakfast | Cruise Buffet Dinner
This morning, make your way back to Oslo. Board an overnight
cruise to Scandinavia’s largest and liveliest city Copenhagen,
capital of Denmark and burial place of Hans Christian Andersen,
renowned children’s author.

DAY 09: COPENHAGEN
Breakfast | Lunch | Danish Pork Roast Dinner
Upon arrival in Copenhagen, pay homage to the resplendent
Danish sights by embarking on a sightseeing tour which includes a
visit to Amalienborg Palace, which is the winter home of the
Danish royal family. View the fabled Little Mermaid bronze
sculpture by Edvard Eriksen which has emerged over time as icon
and embodiment of the spirit of Copenhagen. The sculpture has
been set on a rock just off the shore since 1913 and is inspired by
one of Hans Christian Anderson’s fairytales. See also the
magnificent Gefion Fountain, the largest monument in
Copenhagen and used by many as a wishing well. Drive around
Nyhavn which means new harbour, one of the most famous
entertainment streets in Copenhagen.
Note
If Amalienborg Palace is closed, it will be replaced with a visit to Rosenborg
Palace.

❖ King Crab Safari

▪ Voringfossen, Hardangerfjord

DAY 10: COPENHAGEN
Breakfast
Spend the day at leisure. You may wish to join an optional North
Zealand excursion at your own expense. You will have the
opportunity to visit the beautiful Renaissance Frederiksborg Castle
and the UNESCO-listed Kronborg Castle, immortalized as Elsinore in
William Shakespeare’s play “Hamlet”.

DAY 11: COPENHAGEN – KUALA LUMPUR
Breakfast | Meals On Board
If time permits, you can do some last-minute shopping before you
transfer to the airport for your flight home.

DAY 12: ARRIVE KUALA LUMPUR

http://www.chansworld.com.my/PrivacyPolicy


行程若更改，需受公司的条款与细则所约束，请参考
www.chansworld.com.my/PrivacyPolicy。顾客尤其需注意以下事项: (1) 在公司无法
控制的情况下，行程可能更改 指定城市的住宿需视客房供应情况而定 (2) 行程顺序
可能更改 (3) 不同团体可能合并成一团 (4)若有更改不被接受，需遵守条款与细则中
的退款规定。

备注

12天10晚 壮观北欧及峡湾之旅
(EN12SC)

第1天:吉隆坡 – 斯德哥尔摩
机上便餐 | 晚餐
在吉隆坡国际机场集合，搭乘客机飞往瑞典首都斯德哥尔摩，
这个建在14个岛屿之上的城市是世界上最美丽的首都之一。
抵达后，在房间众多的市政厅参观华丽的金厅，每年的诺贝
尔奖舞会就在此举行。蓝厅壮观的楼梯是受到威尼斯总督宫
的设计所启发，诺贝尔奖的晚宴就是在这个大厅举行。接着，
游览瓦萨沉船博物馆-瑞典众多博物馆中一座独具特色的博物
馆。它是专为展览一艘从海底打捞上来的瓦萨号沉船而建立
的。之后,游览城市最古老的部分一个叫做格姆拉斯坦（瑞典
语里“老城区”的意思）的小岛。漫步于风景如画的旧城区，欣
赏在16至18世纪之间建成而如今仍保存完好的古老建筑和狭
窄街道。

第2天:斯德哥尔摩 – 卡尔斯塔德
早餐 | 晚餐
今天，前往位于瑞典最大的湖维纳尔湖边的卡尔斯塔德夜宿。
位于瑞典西部，卡尔斯塔德被美丽的维纳恩湖环绕，风景秀
丽。在奥斯塔古桥稍作停留，欣赏这个由12个拱和间距168米
横跨河的形石桥梁。

第3天:卡尔斯塔德 – 奥斯陆 – 哈马尔
早餐 | 晚餐
今天，告别瑞典过境到挪威，这个粗犷美丽的国家有着险峻
的山峦、深邃的峡湾和冰蓝色的冰川。抵达斯堪的纳维亚最
古老的的首都之一奥斯陆，它也是挪威最大的城市。到达后，
展开城市游，沿着奥斯陆峡湾，到达市政厅。接着，观光阿
克斯胡斯城堡和海滨。最后，前往维格兰雕塑公园。这是一
个以雕像为主题的公园，里面的212座雕像都是挪威著名雕塑
家 Gustav Vigeland 的作品。

第4天:哈马尔 – 翁达尔斯内斯 – 特罗尔斯蒂根 – 盖朗厄尔
早餐 | 晚餐
今天，沿着著名的老鹰之路(Eagle Road)享受风景优美的车程，
这是从盖朗厄尔到埃兹达尔的最陡峭的山路。这条迷人的道
路从盖朗厄尔峡湾向上穿过 11 个发夹弯，一直延伸到海拔
620 米的科斯米拉的最高点。途中，在精靈之路观景台(Trolls
Path Viewpoint) 停留，在那里您可以欣赏到特罗尔斯蒂根
(Trollstigen) 的壮丽景色。
注：
老鹰之路 (Eagle Road),特罗尔斯蒂根 (Trollstigen)和精靈之路观景台 (Trolls
Path Viewpoint)仅在5月底至10月期间开放，具体取决于由于周围山区的积雪
量和可能的雪崩危险而适合的路况。每年的开放日期都有所不同。
*在4月至5月中旬出发的团体，特罗尔斯蒂根(Trollstigen)和精靈之路观景台
(Trolls Path Viewpoint)，将由巨魔牆（Trollveggen)取代。

第5天:盖朗厄尔 – 松恩峡湾
早餐 | 晚餐
今天，前往松恩峡湾，挪威最长、最深的峡湾。在布里克斯
达尔停留，如果时间和天气允许，您不妨自费参加Troll Car游
览布里克斯达尔冰川。搭乘独特的巨魔车，将您带到距离冰
川约700米的观景台。 在这里，您可以愉快地漫步到冰川，
进入约斯特达尔冰川国家公园。继续穿越在Fjaeland的旅程。
今晚，在松恩峡湾地区的峡湾酒店过夜。

第6天:松恩峡湾 – 古德旺根 – 弗洛姆 – 卑尔根
早餐 | 晚餐
早餐后，从古德旺根乘搭游船，沿着挪威最大最深的峡湾纳
柔依峡湾。窄窄的峡谷、雪覆盖着的山峰，以及狂泻而下的
瀑布；松恩峡湾种种自然景观，绝对叫人叹为观止。接下来，
前往迷人的弗洛姆。如果您有兴趣探索更多，不妨自费踏上
弗洛姆铁路游，让风景秀丽的高山深峡之旅给您留下难以忘
怀的回忆。继续前往挪威12和13世纪以及17世纪初的首都卑
尔根。在途中，您将停在挪威最美丽的瀑布之一，
Tvindefossen瀑布拍照留念。

第7天:卑尔根 – 哈当厄尔峡湾 – 奥尔
早餐 | 晚餐
今早，前往世界遗产的卑尔根旧码头布呂根漫步。这是卑尔
根的第一批建在海港旁的建筑，几个世纪以来，该地区一直
是该市热闹的中心地区。也不忘在13世纪规模最大最宏伟的
皇家居所哈孔伯爵馆拍照，并在繁华的鱼市场买煮过的新鲜
虾品尝。继续驱车穿越风景秀丽的哈当厄尔峡湾地区，沿途
有美丽的瀑布。在 Voringsfossen 瀑布停留，在那里您可以
欣赏到水从 Hardangervidda 高原滴落到 Mabodalen 山谷的
壮观景象。跨越挪威最长的吊桥，从布拉维克到布里姆斯的
哈当厄尔桥，然后继续沿着迷人的山谷前行，直到抵达奥尔。

第8天:奥尔 – 奥斯陆 – 哥本哈根
早餐 | 游轮自助晚餐
返回坐落在斯卡格拉克海峡入口、奥斯陆峡湾出口处的奥斯
陆，您可享受自由活动直到搭乘隔夜游轮前往丹麦首都哥本
哈根。

第9天:哥本哈根
早餐 | 午餐 | 丹麦烤肉晚餐
抵达哥本哈根后开始观光游览。您将参观丹麦王室冬宫阿美
琳堡皇宫。然后参观爱德华•埃里克森所雕的传说中的小美人
鱼铜像，来自安徒生童话故事的这个雕塑，自1913年以来就
被安置在离岸不远的岩石上。随着时间推移，她已成为哥本
哈根的标志和精神的体现。此后，参观哥本哈根最大的地标，
壮观的吉菲昂喷泉，许多人也将它作为许愿井，在此许下美
好愿望。驱车游览哥本哈根最有名的娱乐街区新港周边。
注：
若阿美琳堡皇宫当天没营业，行程将以罗森堡皇宫取代。

第10天:哥本哈根
早餐
今天，您可享受自由活动。您可选择自费参加北西兰游。这
个美丽城镇不仅宏伟的皇家城堡，也是许多度假村与沙滩，
以及湖泊和未受污染的森林的地方。您将参观著名的腓特烈
城堡与克伦堡。接下来自由活动。您可以选择自费游览斯特
勒格特步行街，有众多的活动、商店和露天咖啡座可逛，或
哥本哈根最受欢迎的游乐园蒂沃利花园，其精致的娱乐设施
和餐馆都倍受人好评。

第11天:哥本哈根 – 吉隆坡
早餐 | 机上便餐
若时间允许，您可自由活动至集合时间，送往机场搭乘客机
回返吉隆坡。

第12天:抵达吉隆坡
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